
Svar på mail om boule från PRO och SPF – skickat  2015-04-15 
 
 

Hej Ola och Åke. 

Jag har tagit del av ert brev ang boulehallen i Tyresö. I dagsläget kan ni få följande svar på era 

frågor: 

1) Vi är medvetna om att boulehallen i Tyresö är till salu och vi bevakar säljprocessen. 

2) Vår förhoppning är att den blivande köparen vill fortsätta att driva hallen som idag. När vi 

vet vem köparen blir kommer vi att ta en kontakt för att berätta att vi gärna ser en fortsättning 

av verksamheten. 

Vi är medvetna om att boule engagerar många pensionärer i Tyresö och är positivt för 

folkhälsan. Därför ska vi jobba hårt för en fortsättning i boulehallen och kan eventuellt lämna 

ett litet driftbidrag för en fortsättning. Dock finns risken att ni får räkna med att er del av 

finansieringen blir något högre än idag. 

3) Att bygga en kommunal boulehall, i Trollbäcken eller någon annanstans, är inte aktuellt 

inom överskådlig tid. Kommunens investeringsprogram är väldigt omfattande de kommande 

åren. 

Däremot kommer fritidsavdelningen att fortsätta utveckla Amaryllisparken i linje med era 

diskussioner med Thomas Dennerby. 

På återhörande när vi vet mer om försäljningen. 

 

 

Med vänlig hälsning 

 

//Dick Bengtson (M) 

Ordförande kultur- och fritidsnämnden Tyresö 

----------------------------------------------------- 

070-336 89 16 

Läs min blogg: http://dickbengtson.blogspot.com/ 
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